
Un 2016 per a seguir avançant 

L’any 2015 que deixem arrere ha estat, per als vila-realencs i vila-realenques, un any 

molt profitós. De la mà de tota la societat, empreses i entitats locals, hem pogut 

aprofundir en el projecte de canvi que vam emprendre en 2011 per a millorar Vila-real 

des de la responsabilitat, el diàleg i la proximitat. Un projecte que ara, amb els canvis en 

la Generalitat, els municipis veïns i el canvi que viurem també a Espanya, obri noves 

oportunitats per a Vila-real que estem en l'obligació d'aprofitar. 

 El canvi en la Generalitat ha suposat una baló d'oxigen per als ajuntaments. Amb 

el nou Consell, els vila-realencs hem recuperat part del deute que tenien amb nosaltres i 

hem pogut emprendre mesures d’enorme calat que en altres èpoques haurien estat 

impensables, como el pla #XarxaLlibres, els aularis de 2 anys o els compromisos 

adquirits d’actualitzar el projecte de la ronda Sud-oest i avançar en un pla d’usos del 

Centre de Tecnificació Esportiva que ens permeta aprofitar-lo al màxim i situar Vila-

real al lloc capdavanter i referent que ocupa en l’àmbit de l’esport i la salut.  

 El canvi en les administracions també afectarà al Govern d’Espanya. Estic 

convingut que, governe qui governe, la llei de reforma local, que ofega els ajuntaments i 

ens impedeix prestar ajuda als nostres veïns, no continuarà. Més complicat serà poder 

fer canviar la institució vuitcentista i anacrònica de la Diputació. Tot i això, amb diàleg, 

treballarem per eliminar l’arbitrarietat amb la que actualment treballa i per acabar amb 

el maltractament històric de Vila-real en la corporació provincial. 

 Des de l’Ajuntament de Vila-real seguirem treballant, com ho hem fet fins ara, 

en consolidar un nou model econòmic per a la nostra ciutat, que es base en la innovació 

la tecnologia i el coneixement, a través de les nostres marques de ciutat. Per a això, 

seguirem avançant en les línies que han marcat fins a hui la pauta d’aquest nou model; 

línies que passen per seguir millorant tots els barris i per construir una Vila-real més 

solidària, després d’haver multiplicat per quatre l'assignació a convenis socials des de 

2011, però també per seguir controlant una herència del Partit Popular que encara llastra 

i amenaça el futur de la nostra ciutat. La reindustrialització, la recuperació de 

l'agricultura i reforçar la capitalitat de serveis comarcal de Vila-real són altres dels 

objectius que ens hem marcat per a l’exercici que obrim ara. Des d’aquestes premisses, 

seguirem treballant per a construir, de la mà de tots, un projecte de ciutat compartit que 

estic segur ens obrirà nous espais d’oportunitat per al futur. 


